
 

 

 
PROTOKOLL FRA STYREMØTE 09/2023 – 

2025 
Ullevål stadion 

 
29.august 2024, 17.00-19.00 

 
Til stede: Aleksander Wråli, Vigdis Bruun, Egil Olsen, Else 

Marie Fjeld, Roger Aandalen og Ove Solbakken  
Ikke til stede: Martin Gøranson 

 
 
 
 
 

SAK 55  GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA STYREMØTE 09 2023/2025  
 
   
 
  Vedtak:  

 Styret besluttet 
  å godkjenne protokollen fra styremøte 09 2023/2025 
 
 

 
 
SAK 56  INFORMASJON 

 
- To utøvere reiser til World boccia challenger Olbia 
- Administrasjonsmøte. Rekrutteringsplaner høsten 2024 
- Møte med Stiftelsen VI 
- Annen sponsoravtale 
- Caroline Elnes -ny internasjonal dommer 
- Color Line 
- Status Norgesserien 
- Vestby – snart ny klubb 
- Aleksander informerte fra styremøte i Fleridrettsforbundet 
- Oppfordre til rent idrettslag 

 
 
Vedtak: 
Styret besluttet 

 å ta informasjonen til orientering 
 



SAK 57 

SAK 58 

SAK 59 

SPORTSSJEF 

 Administrasjonen har diskutert med seksjonsleder Aleksander Wråli om å 
engasjere en frivillig sportssjef i boccia. Formålet er å sikre seksjonens langsiktige 
toppidrettsarbeid og sikre en kontinuitet. En sportssjef vil ha ansvar med å 
utarbeide en ny toppidrettsplan, i samarbeid med administrasjonen. I tillegg vil en 
sportssjef kunne følge opp utviklingstrener/landslagstrener enda tettere. 
Sportssjefen vil rapportere til fagansvarlig.  

Bakgrunnen for ønske om å opprette en sportssjef stilling, er at vi har hatt flere 
landslagstrenere/utviklingstrenere de siste årene. Selv om vi har landet en veldig 
god kandidat nå, ønsker vi å utvikle organisasjonen i tråd med satsningen til vårt 
internasjonale forbund BISFed. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å engasjere en frivillig sportssjef frem til 31.12.2026. Administrasjonen får ansvaret 
med å finne rett kandidat.  

TEKNISK ANSVARLIG NORGESMESTERSKAP 2024 

 Seksjonsstyret må vedta tre tekniske ansvarlige for våre tre Norgesmesterskap. 
Administrasjonen foreslo tre kandidater;  

NM Teppecurling: Egil Olsen  
NM Boccia lag: Egil Lundin  
NM Boccia individuelt: Ove Solbakken 

Vedtak: 
Styret besluttet  
å vedta foreslåtte kandidater som teknisk ansvarlig til våre Norgesmesterskap 2024 

AVLYSE LEDERMØTE 2024 

 Grunnet fravær i administrasjonen har det ikke blitt tilstrekkelig med tid til å 
planlegge Ledermøte for 2024. I tillegg er sentrale personer i administrasjonen i 
Olbia på World Boccia challenger i helgen Ledermøte skal arrangeres. 
Administrasjonen foreslår derfor å spare pengene og heller arrangere ett større 
Ledermøte i 2025, i forbindelse med Fleridrettsforbundets Ting og vårt eget 
Årsmøte. 

Vedtak: 
Styret besluttet 
å avlyse Ledermøte 2024 



SAK 60 

SAK 61 

KONGEPOKAL 2024 

Kongepokalen i boccia skal tildeles under NM i boccia 
individuelt. Administrasjonen foreslår følgende Kongepokaljury; 

Valgt overdommer  
Mai-Britt Belgum, Leder Helios IF 
Karsten Ølstad  

Vedtak:  
Styret besluttet  
å velge foreslåtte kandidater til årets Kongepokal jury. 

SATSER FOR NORGESMESTERSKAP 

SAK 62 

 

Seksjonsstyret diskuterte satsene for startkontigent under våre Norgesmesterskap. 
Reduksjonen i prisen på startkontigentene er lik for par og individuelt.  

NM Teppecurling individuelt: 500 kr 
NM Teppecurling lag: 800 krNM  
NM boccia individuelt: 500 kr 
NM boccia par: 650 kr 

Forslag til vedtak:  
Styret besluttet å  
sette opplyste satser for deltagelse i våre Norgesmesterskap 

EVENTUELT 

 Styremøte 10, settes til 10.oktober 
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